



Notulen vergadering Stichting Dorpsraad Sevenum 12-03-2025

1. Opening/Mededelingen/Ingekomen post

- Geert en Marlie zijn voor vanavond afgemeld
- Riek zal om 21.00 uur de vergadering verruilen voor overleg Ezeltje Streckje
- Om 20.45 uur komt een delegatie Stratenloop Sevenum voor toelichting
- 24 maart bijeenkomst evaluatie Kermis Horst ad Maas

2. Notulen 05-02-2025

- De notulen van 05-02-2025 worden zonder verdere op- en/of aanmerkingen goedgekeurd door de vergadering. De secr. zal deze screenen en op de website plaatsten.

3. Accommodatiebeleid/Nieuwbouw school/ bibliotheek /Wingerd

- Noël heeft wederom contact opgenomen met de Gemeente om te informeren naar de stand van zaken op dit moment. Vooralsnog blijft het wachten op het haalbaarheidsonderzoek m.b.t. de nieuwbouw van de school op 't Luttel. Naar verwachting komt hier medio 3^e kwartaal duidelijkheid. Pas dan komt er ook duidelijkheid over de toekomstige bestemming van het oud gemeentehuis, een mogelijke terugkeer van de bibliotheek en de ontwikkelingen rondom de Wingerd. De dominosteentjes staan dus nog steeds rechtop! Daar komt ook de toekomst van de Fabianus en Sebastianus kerk te Sevenum bij. Zie punt 4.

4. Herbestemming kerkgebouw Sevenum

- De vzt. en secr. hebben op uitnodiging van het kerkbestuur een gesprek gevoerd met Sjaak Adriaansen en Tjeu Tacken, de laatste is vertegenwoordiger van de parochiefederatie en het bisdom Roermond. Aanvankelijk lag het in de bedoeling om alleen de zijbeuken van de kerk af te stoten en alleen het middenschip voor de kerk aan te houden. In het gesprek wordt duidelijk dat het kerkbestuur en het bisdom totaal anders denken over de toekomst van de kerk te Sevenum. Het bisdom is nl van mening dat Sevenum met het parochiehuis

een prima alternatief heeft en de kerk dus volledig aan de eredienst kan worden onttrokken. De federatie stelt dan ook voor om de toekomst van de kerk mee te nemen in het concept omgevingsvisie waarin de ontwikkeling van de dorpskern Sevenum en de voorzieningen voor de toekomst worden vastgelegd. Duidelijk is wel dat het bisdom geen financiële bijdrage wil/kan leveren en dat dus de Sevenumse gemeenschap/Gemeente Horst ad Maas de kosten op zich zal moeten nemen. Noël zal derhalve de Gemeente uitnodigen om aan een volgend overleg deel te nemen.

5. Greenport Venlo

- Marcel heeft de partijen in een brief duidelijk gemaakt dat de Dorpsraad zich niet wil mengen in de discussie (zie brief Marcel). De dorpsraad staat evenwel positief tegenover het voorstel van de werkgroep Zeesweg om een andere invulling te geven aan Klavertje 7. Hier moet vooral ook gekeken worden naar de mogelijkheden om lokale ondernemers ruimte te bieden voor toekomstige uitbreiding. (wat overigens ook in de oorspronkelijke plannen was opgenomen) De gemeentes onderling hebben echter een duidelijk meningsverschil over de invulling van klavertje 7. Voorlopig zullen wij dit vanaf de zijlijn volgen.

6. Projecten Sevenum voor elkaar en Ezeltje Strekje

- Riek geeft een toelichting op de stand van zaken van haar werkgroep.. Ze zijn flink opgeschoten. Riek heeft o.a. plattegronden verkregen met de verdeling van de buurtapps. Vanavond wordt de voortgang besproken vandaar dat zij om 21.00 uur de vergadering zal verlaten.
- Noël en Frans hebben met de communicatiegroep vorderingen gemaakt waarbij men vooral heeft gekeken naar het opzetten van een website zoals deze in Afferden (afferden-limburg.nl) is opgezet. Dit zou dan onder de website Sevenum.nl gestalte kunnen krijgen. (deze website is van OCS, men wil deze onder voorwaarden beschikbaar stellen) Vooralsnog is er voor gekozen om de website van de Dorpsraad verder te ontwikkelen en deze voor de communicatie van Ezeltje Strekje in te zetten. Hiervoor is Jesse Gielen al aan de slag gegaan.
- Frans heeft met Wout Dinghs en Yvonne Theunissen (vertegenwoordigers van Info Café en Ezeltje Strekje) een gesprek gevoerd over de financiële verantwoording. Hierbij is duidelijk geworden dat men graag een verder uitsplitsing wil hebben van de gemaakte kosten. Frans heeft toegezegd dit te gaan verzorgen. De bankkosten worden voortaan over de 3 partijen verdeeld (ZBS/Info café en Ezeltje Strekje) Daarnaast zal Frans administratiekosten bij de beide partijen in rekening gaan brengen.

7. Projecten Zaerum Bieëstig Schoeën

Werkgroep verkeer

- De Steeg Actiegroep heeft op 17 april een overleg met de werkgroepverkeer van de dorpsraad.

Sfeerverlichting

- Marcel is doende om een vervanger te vinden voor het vervaardigen van de ornamenten om op deze manier kosten te besparen. Zoals aangegeven is er een bedrag van € 5000 door de Dorpsraad gereserveerd voor het opknappen en uitbreiden van de sfeerverlichting. In een gezamenlijk overleg met de Dorpsraad en OCS zal naast kennismaking met het nieuwe bestuur van OCS ook het opknappen en uitbreiden van de sfeerverlichting aan de orde komen. Vanuit de gemeente is inmiddels een plattegrond ter beschikking gesteld met daarop alle lantaarnpalen en de aansluitingen die hier op (zouden) moeten zitten. Marcel zal met de betreffende ambtenaar een inventarisatie maken welke aansluiting moeten worden gerepareerd/vervangen en waar nieuwe aansluitingen moeten komen. Waarschijnlijk zal dit worden meegenomen wanneer op het Marktplein de straatlantaarns worden vervangen. Er is verder geen contact geweest met de brandweer. Momenteel hangt de sfeerverlichting nog in het dorp.

Ezelskop rotonde

- In aanloop naar de carnaval is toestemming verleend aan Crit Gielen om een bord van Theike bij de Ezelskop te plaatsen. De gemeente heeft tot op heden geen terugkoppeling gegeven wat wel/niet kan m.b.t. het beheer van een kunstwerk/monument. Het is wel duidelijk dat er geen wildgroei mag ontstaan en iedereen maar gevraagd/ongevraagd de Ezelskop voor haar doeleinden gaat gebruiken. Er is daarom besloten dat alles op en aan de Ezel zal moeten worden opgeruimd. De vzt zal contact opnemen met José Jeurinck om haar duidelijk te maken dat de versiering moeten worden verwijderd.

Stg. “t Klökske

- De notulen van de algemene vergadering met alle vrijwilligers zijn aan de dorpsraadsleden toegestuurd. Frans zal deze nog doorsturen aan Riek. Voor de rest is hier weinig over te melden. Alles loopt redelijk soepel en Frans hoeft maar af en toe bij te sturen. De vrijwilligers onderling kunnen de administratie, redactie en advertenties naar tevredenheid. Ook financieel loopt alles volgens de begroting.

8. WVTTK

- Marcel is van mening dat er weer een wildgroei aan reclame borden is aan het ontstaan zonder dat hiervoor de benodigde vergunningen voor zijn verleend. Hij zal dit bij een volgend gesprek met de gemeente aan de orde stellen bij Angela Alards handhaving Horst ad Maas.

Sprekers tijdens de vergadering

1. Guus Ummethum en Lieke Willemsen

- Guus en Lieke zijn met een aantal anderen voornemens om een stratenloop te organiseren in Sevenum (5 sept.) in eerste instantie hebben zij hierover een gesprek gevoerd met Expeditie Sevenum maar deze hebben aangegeven hier niet aan mee te willen werken. De dorpsraad wordt nu gevraagd met de werkgroep Stratenloop mee te denken. De plannen worden a.d.h.v. een PowerPoint demo door Guus toegelicht. Zij hebben degelijk onderzoek gedaan en zich goed verdiept in de gang van zaken, mede omdat zij al jaren meedoen met diverse stratenlopen en ook in de organisatie van een stratenloop te Horst zitten. De werkgroep zou het eerste jaar geholpen kunnen worden door Stichting Zaerum Bieëstig Schoeën die dan de financiële administratie zou kunnen verzorgen, waarna voor volgend jaar bij voldoende (financieel) succes de werkgroep een eigen stichting kan oprichten. Om e.e.a. verder uit te werken hebben Frans en Noël een afspraak ingepland met Guus.
- Deze avond was tevens Piet Oomen als toehoorder op de vergadering van de Dorpsraad aanwezig. Om toekomstig te voorkomen dat we onaangekondigd toehoorders krijgen zal er voortaan bij het publiceren van de agenda in het Klökske duidelijk worden vermeld dat toehoorders hartelijk welkom zijn maar dat aanmelding per email dient te geschieden en men vanaf 20.00 uur welkom is.

9. Sluiting